

江南的春天，是賞花的季節，花簇錦攢，任他江南煙雨縹緲，總抵不過每年的初春櫻花、鬱金香、油菜花百花齊放，春日裡嬌媚的花海，滿滿粉色比童話世界還要美

泰州—興化垛田—揚州—無錫—蘇州—上海 7日游 

春暖花開

中國你好
HELLO CHINA

TOUR CODE: 7PVG-2A

江南花田喜事

全程不进购物店

NOT ENTERING THE SHOPPING STORE THROUGHOUT
THE ENTIRE PROCESS



垛田万亩
油菜花+船游



扬州《瘦西湖》
百花齐放



無錫太湖
鼋頭渚櫻花



苏州留园
中國四大名園之一



比斯特
上海購物村



上海張園
歷史街區之一



精选景点

SELECTED ATTRACTIONS

興化千島垛田风光(含遊船)

XINGHUA QIANDAO DUOTIAN SCENIC AREA (BOAT RIDE INCLUDED)

泰州老街

TAIZHOU OLD STREET



鳳城河風景區

FENGCHENG RIVER SCENIC AREA



揚州東關街

YANGZHOU'S DONGGUAN STREET



乘搖櫓船遊 【瘦西湖風景區】

BOAT RIDE AT SLENDER WEST LAKE SCENIC AREA



鼋頭渚櫻花季 【船遊太湖】

YUANTOUZHU CHERRY BLOSSOM FESTIVAL + TAIHU LAKE CRUISE



 精选景点
SELECTED ATTRACTIONS



外滩夜景

THE BUND NIGHT VIEW

无锡梅园

MEIYUAN GARDEN, WUXI



清明橋+水弄堂

QINGMING BRIDGE + WATER ALLEY



苏州留园

LINGERING GARDEN



金雞湖東方之門/ 七裏山塘古街/ 打卡《星巴克臻選咖啡烘焙工坊+網紅 LV LOUIS號》
城隍廟/ 張園/ 比斯特上海購物村

GATE OF THE ORIENT/ QILISHANTANG ANCIENT STREET/ PHOTO SPOT STARBUCKS RESERVE ROASTERY+LV THE LOUIS
/ CHENGHUANGMIAO/ ZHANG GARDEN/ BICESTER VILLAGE SHANGHAI





甄选酒店

SELECTING A HOTEL



三甲港绿地铂骊酒店 / 泰州智选假日酒店 / 扬州禧悦丽呈酒店 / 无锡雷迪森广场酒店
上海青浦新城智选假日酒店（或各地同级酒店）

THE QUBE HOTEL SHANGHAI/ TAIZHOU HOLIDAY INN EXPRESS/ YANGZHOU XIYUE REZEN HOTEL
WUXI LANDISON PLAZA HOTEL/ SHANGHAI HOLIDAY INN EXPRESS (or similar class in region)



特色美食

SIGNATURE LOCAL CUISINE

上海本帮菜, 松鼠鱼, 上海小火锅自助, 无锡排骨

SHANGHAISE LOCAL FLAVOR, SQUIRREL-SHAPED FISH, SHANGHAI MINI HOT POT BUFFET, WUXI RIBS



第一天 第一天 齐集於吉隆坡国际机场、上海  **餐食:** (机上用餐)  **酒店:** 三甲港绿地铂骊/ 同级
齐集於吉隆坡国际机场, 乘搭客機直飛中国东方大都会—上海. 由于这是夜卧航班, 请自备必须用品。

第二天 抵达上海 (2.5 小时) 泰州  **餐食:** (早/午/晚餐)  **酒店:** 泰州智选假日/同级
航班於凌晨飞抵上海浦东国际机场, 由导游迎接, 入住酒店。用过早餐后, 展开我们的旅程
【泰州】 中國歷史名城, 地處江蘇省中部、為長三角經濟區 16 座中心城市之一, 是南京都市圈、蘇錫常都市圈和上海經濟圈的節點城市。
【泰州老街】 是一條年輕的老街。在鳳城河管委會的打造下, 僅兩年時間就成了泰州最繁華的商業區, 更是非物質文化遺產的聚集區, 世俗文化和世俗生活在此肆意展現。「老行當」在此延續, 「老手藝」在此復活。
【鳳城河風景區】 位於江蘇省泰州市城區中

第三天 泰州 (1.5 小时) 興化 (1.5 小时) 扬州  **餐食:** (早/午/晚餐)  **酒店:** 扬州禧悦丽呈/同级
【興化千島垛田风光(含遊船)】 興化的千島菜花以千島樣式形成的垛田景觀獨樹一幟。750 年前, 缸顧鄉農民就在水中取土堆田, 整齊如垛, 並在上面種植農作物, 才演變成現今的景致。在遼闊的水面上, 千姿百態的垛田堆成了上千個湖中小島, 阳春到来, 島上開滿油菜花, 在水面上形成一片金黃色花海, 一望無際: 夏天的十里蓮塘, 粉裝整個水域; 秋日的垛田更缤纷多彩; 冬日的垛田说不清是何种颜色, 其意境空旷, 与天地同萧疏。每一季每一幕都体现了不一样的景观。
来到揚州, 乘搖櫓船遊 **【瘦西湖風景區】** 參觀《世界遺產名錄》瘦西湖景區 (五亭橋、二十四橋、釣魚台等)。瘦西湖擁有多個著名的湖上園林, 千百年來, 無數文人墨客在此吟詩作畫。櫻花季節, 它更是化身為色彩、芬芳與傳統美景交織的浪漫勝地。
【揚州東關街】 是揚州城裡最具有代表性的一條歷史老街。它東至古運河邊, 西至國慶路, 全長 1122 米。这里汇集了明清风格建筑、老字号店铺、个园等文物古迹及丰富的地方特色小吃 (如谢馥春、四美酱园), 是体验扬州“园林城市、市井文化”的必游之地。

第四天 扬州 (2 小时) 无锡  **餐食:** (早/午/晚餐)  **酒店:** 無錫雷迪森广场/同级
【无锡梅园】 是一座於 1912 年建造的私家花園。每年 2 月-3 月, 景區內幾千株梅花一起開放, 漫山遍野的花海吸引無數攝影愛好者。比梅花花期稍晚點, 等到了 3 月下旬-4 月, 鬱金香盛開, 漫步梅園, 花香沁脾, 光影斑駁, 百年古建與繁花相融, 每一步都是江南春日的浪漫模樣。趁花期正好, 快來解鎖屬於你的春日賞花之旅~
【鼋頭渚櫻花季+ 船遊太湖】 有著“太湖佳絕處”美譽的著名景點鼋頭渚景區, 目前已成為中國最大規模的賞櫻勝地, 近 70 種櫻花品種, 3 萬餘株櫻花樹, 景區內擁有長春花漪、充山隱秀、賞櫻閣、櫻穀流芳等八大賞櫻景點。
【清明橋+水弄堂】 橫跨在水弄堂上的清明橋是無錫古運河上規模最大、保留最完整的單孔石拱橋, 至今已有四百多年的歷史。在無錫人的心目中, 清明橋在歷史上的繁榮就象那幅名畫《清明上河圖》所描繪的一樣, 是古老運河歷史的符號、繁榮的象徵、文化的縮影。

第五天 无锡 (1 小时) 苏州 (1.5 小时) 上海  **餐食:** (早/午/晚餐)  **酒店:** 上海青浦新城智选假日/同级
【金雞湖東方之門】 蘇州網紅打卡新地標,
【留園】 留園與蘇州拙政園、北京頤和園、承德避暑山莊合稱中國四大名園、園內亭台樓閣、奇石曲廊, 加上滿園的綠意和一汪碧水池塘, 景緻很是秀氣。在一個園林中能領略到山水、田園、山林、庭園四種不同景色。
【七里山塘古街】 被稱譽為“姑蘇第一名街”擁有 1200 多年歷史“白玩平江路 夜遊山塘街”晚上的山塘街更顯繁華, 主街兩側有各種美味小吃絲綢旗袍紀念品琳琅滿目, 還可以看到很多漢服小哥哥小姐姐徘徊在人群中。
來到上海, 打卡 **【星巴克臻選咖啡烘焙工坊+網紅 LV LOUIS 號】** 銅質圓形屋頂的兩層建築, 像一個巨星的咖啡豆罐。
【外灘夜景】 外灘建築群在上海稱為《萬國建築博覽》, 有中國銀行大樓、和平飯店、匯豐銀行大樓等, 再現了昔日《遠東華爾街》的風采。外灘各棟建築物燈光齊放, 與黃浦江東岸的東方明珠廣播電視塔遙相輝映, 都能感受到那一種剛健、雄渾、雍容, 華貴的氣勢。
推荐自费: 船游黃浦江夜景 (RMB280.00)

第六天 上海全日游 / 晚间送机  **餐食:** (早/午/一餐)
【城隍廟商圈】 因為這裡還是個著名的商業區。這裡坐落著數棟小商品批發商城和綜合性商場, 以及非常多的金店、珠寶店, 更有眾多餐飲老字號, 在這裡還可以購買到各種上海土特產, 也可以品嚐到各類上海本地及中國各地的風味小吃。
【張園】 擁有約 170 幢有百年歷史、建築風格多達 28 種的石庫門里弄建築, 是上海保存最完整、建築形式最豐富的建築群。
【比斯特上海購物村】 歡迎來到 The Bicester Village Shopping Collection, 和英國比斯特村一樣, 吸引許多名流到比斯特享受時尚、美食和美景。村內匯集國際知名品牌, 為您提供美輪美奐的精品以及 4 折甚至更低的優惠, 超值特惠非同尋常。
於指定时间集合, 送往上海浦东国际机场, 准备挥别上海, 飞返家园。

第七天 第七天 上海、吉隆坡  **餐食:** (机上用餐)
航班安全着陆吉隆坡雪邦国际机场, 再会!

备注: 所有景點的花期屬於季節限定之自然美景, 會受氣候等因素影響而無法保證確切賞花期限, 敬請見諒!

必须配合项目(+RM200): 鼋頭渚櫻花季+ 船遊太湖 + 比斯特上海購物村

特色风味: 上海本帮菜, 松鼠鱼, 上海小火锅自助, 无锡排骨。

D1 KUL/PVG OD616 2000/0120+1

D7 PVG/KUL OD617 0220/0800

包含: 全程機場稅+機上用餐+20KG 行李津貼+司機导游小費。

最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為準, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的權力, 恕不預先通知。

团队出发按最少 10 人成团; 16 人派遣领队。团员受促购买旅游保险, 更添保障。* 行程中图片只供参考 *****

DAY1 ASSEMBLY KUL INTERNATIONAL AIRPORT - SHANGHAI (IN-FLIGHT MEAL) THE QUBE HOTEL SHANGHAI/similar

Assemble at Kuala Lumpur International Airport and board your flight to Shanghai, China's vibrant eastern metropolis. As this is an overnight flight, please bring all essential personal items onboard.

DAY2 ARRIVAL SHANGHAI (2.5H) TAIZHOU (B/L/D) TAIZHOU HOLIDAY INN EXPRESS/similar

Arrive at Shanghai Pudong International Airport in the midnight. Meet and transfer to the hotel. After breakfast, begin our sightseeing tour to **Taizhou** - A famous historical city in China, located in central Jiangsu Province and one of the 16 core cities in the Yangtze River Delta Economic Zone. It is also an important connecting city within the Nanjing, Suzhou-Wuxi-Changzhou, and Shanghai economic circles.

Taizhou Old Street - A charming cultural street that has become one of Taizhou's most vibrant commercial areas and a gathering place for intangible cultural heritage. Traditional trades and crafts are preserved and revived here, offering visitors a glimpse into local culture and daily life.

Fengcheng River Scenic Area - Located in the heart of Taizhou city, this scenic area combines natural beauty with rich cultural heritage. Along the riverbanks, landmarks such as Wanghailou and local opera culture showcase the city's deep historical and cultural charm.

DAY3 TAIZHOU (1.5H) XINGHUA (1.5H) YANGZHOU (B/L/D) YANGZHOU XIYUE REZEN/similar

Xinghua Qiandao Duotian Scenic Area (Boat Ride Included) - A unique water-based farming landscape formed over 750 years ago, featuring thousands of "island" fields. Seasonal views include golden rapeseed flowers in spring, lotus in summer, colorful autumn scenery, and peaceful winter landscapes. Upon arrival in Yangzhou, enjoy a traditional sculling **boat ride at Slender West Lake Scenic Area**, a UNESCO-listed attraction featuring famous sights such as Five Pavilion Bridge, Twenty-Four Bridge, and Diaoyutai. With its classical gardens and picturesque scenery, Slender West Lake has inspired poets and artists for centuries. During cherry blossom season, it transforms into a romantic destination filled with color and fragrance.

Dongguan Street - Yangzhou's most famous historic street, featuring Ming-Qing architecture, old shops, local food, and cultural heritage along the Ancient Grand Canal.

DAY4 YANGZHOU (2H) WUXI (B/L/D) WUXI LANDISON PLAZA/similar

Meiyuan Garden, Wuxi - Originally built in 1912 as a private garden, Meiyuan is one of Wuxi's most popular flower-viewing destinations. From February to March, thousands of plum blossoms bloom across the hillsides, creating a breathtaking sea of flowers that attracts countless photography enthusiasts. From late March to April, tulips bloom in full splendor, filling the garden with fragrance and vibrant colors. Stroll through the century-old garden and enjoy the romantic charm of spring in Jiangnan.

Yuantouzhu Cherry Blossom Festival + Taihu Lake Cruise - Known as the "Best Scenic Spot of Taihu Lake," Yuantouzhu has become one of China's largest cherry blossom viewing destinations. With nearly 70 varieties and over 30,000 cherry trees, visitors can enjoy beautiful spots such as Cherry Blossom Valley, Yinghua Pavilion, and other scenic viewing areas throughout the park.

Qingming Bridge + Water Alley - Qingming Bridge, spanning across the historic Water Alley, is the largest and best-preserved single-arch stone bridge along Wuxi's Ancient Grand Canal, with a history of over 400 years. Regarded as a symbol of prosperity and cultural heritage, it reflects the vibrant history of the ancient canal, much like the scenes depicted in the famous painting Along the River During the Qingming Festival.

DAY5 WUXI (1H) SUZHOU (1.5H) SHANGHAI (B/L/D) SHANGHAI HOLIDAY INN EXPRESS/similar

Gate of the Orient - A popular landmark and photo spot in Suzhou, well-known for its distinctive architectural design and modern city skyline views.

Lingering Garden - One of China's Four Great Classical Gardens, featuring elegant pavilions, rockeries, corridors, greenery, and ponds in a beautifully designed traditional landscape.

Qilishantang Ancient Street - A 1,200-year-old historic street in Suzhou known as the "No.1 Ancient Street of Gusu," famous for its night views, local snacks, silk shops, souvenirs, and lively Hanfu atmosphere.

Upon arrival in Shanghai, visit the popular photo spot **Starbucks Reserve Roastery + LV The Louis**. The unique two-storey building with its bronze circular rooftop resembles a giant coffee bean can and has become a trendy landmark in the city.

The Bund Night View - Known as the "World Architecture Exhibition," featuring iconic colonial-era buildings along the Huangpu River with stunning illuminated skyline views at night.

Optional Tour : Huangpu River Night Cruise (RMB 280) - enjoy Shanghai's illuminated skyline from the Huangpu River

DAY6 SHANGHAI NIGHT TRANSFER OUT (B/L/--)

Chenghuangmiao Commercial Area, a famous shopping district with wholesale markets, jewelry stores, historic eateries, and local specialty shops - perfect for souvenirs and sampling authentic Shanghai cuisine.

Zhang Garden - A historic Shikumen lane complex with around 170 buildings showcasing up to 28 different architectural styles. It is one of the bestpreserved and most architecturally diverse heritage neighbourhoods in Shanghai.

Bicester Village Shanghai - A luxury outlet inspired by the UK original, offering international brands, discounts, dining, and a stylish shopping environment. At the designated time, gather for transfer to **Shanghai Pudong International Airport** for your departure flight home.

DAY7 SHANGHAI ~ KUALA LUMPUR (IN-FLIGHT MEAL)

Flight safety landing at Kuala Lumpur International Airport, SWEET HOME !

Remark : All flower-viewing periods are seasonal natural and may be affected by weather and other factors, we appreciate for your understanding.

Compulsory Pre-pay packages (+RM200) : Yuantouzhu Cherry Blossom Festival + Taihu Lake Cruise + Bicester Village Shanghai

SIGNATURE CUISINE : SHANGHAINESSE LOCAL FLAVOR, SQUIRREL-SHAPED FISH, SHANGHAI MINI HOT POT BUFFET, WUXI RIBS...

D1 KUL/PVG OD616 2000/0120+1

D7 PVG/KUL OD617 0220/0800

INCLUDE : Airport Taxes + Meal onboard + 20KG Luggage Allowances + Tipping.

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.

*** Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only***